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Czy Festiwal Filmowy - Era Nowe Horyzonty nie będzie już odbywał się w Cieszynie? Wszystko wskazuje na to, że tak
się stanie. Co ciekawe jeszcze w lipcu dyrektor festiwalu był innego zdania, mówiąc iż nie ma dla imprezy lepszego
miejsca niż Cieszyn. Kilka dni temu Roman Gutek spotkał się z burmistrzem Cieszyna i zakomunikował mu: koniec
z festiwalem w Cieszynie. To dla nas ogromny szok - komentują samorządowcy. Przez 4 lata festiwal rozwijał się,
wspieraliśmy go. Na promocji korzystało nie tylko miasto, ale przede wszystkim mieszkańcy - mówi zgodnie Jan
Matuszek zastępca burmistrza i Bogdan Ficek, burmistrz Cieszyna. Okazuje się, że kolejna edycja festiwalu ma
odbyć się we Wrocławiu. Co takiego się stało, że dyrektor festiwalu wypowiedział umowę z miastem? Roman Gutek -
powiedział tylko, że w środe zostanie przesłany oficjalny komunikat prasowy w tej sprawie.


	Nie - Cieszyńskie horyzonty

